
Záznam z pracovního jednání ve věci rozvoje lokality Hodonín na 
turistické vodní cestě Baťův kanál 

 
 
 
Datum 15. 1. 2024 od 13:00 hodin  
 
Místo jednání: přístaviště U Jezu v Hodoníně 
 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 
 
 
Jednání zahájil náměstek hejtmana Jihomoravského kraje Jan Zámečník, který toto 
jednání inicioval. JMK má zájem podporovat dobré rozvojové projekty na Baťově 
kanálu a pomoci najít vhodné finanční zdroje na realizaci. 
 
 
Provozovatel přístaviště U Jezu v Hodoníně František Ondruš seznámil přítomné 
s vývojem poskytování služeb cestovního ruchu v této lokalitě za poslední období.  
 
 
Starosta města Hodonína informoval o stavu přípravy rozvojových projektů ze strany 
města. Mimo jiné o architektonické soutěži na „staré rameno“. Projednání 
architektonické soutěže bude také s odbornou i laickou veřejností.  
 
 
V rámci komory podnikatelů, která nově vzniká jako fakultativní orgán obecně 
prospěšné společnosti Baťův kanál, vznikne zásobník připravovaných rozvojových 
projektů ze strany provozovatelů plavby a služeb cestovního ruchu na Baťově kanálu. 
Nelepší projekty budou vybrány k finanční podpoře.  
 
 
 
Zaznamenal: Vojtěch Bártek 


